



PERI Taiwan Limited

10F.-1, No. 163, Sec. 1, Keelung Rd.,
Xinyi Dist., Taipei City 110, Taiwan.
Tel: +886-2-3765-1211

<https://www.peri.tw/>

日期: 2023 年 6 月 12 日

Date: 12th June 2023

隱私權聲明
Privacy Policy

派利台灣有限公司（以下簡稱“派利”）尊重並保護您的隱私權。為了幫助您瞭解派利如何蒐集、處理及利用您的個人資料，請務必詳細閱讀派利的「隱私權聲明」。

PERI Taiwan Limited (hereinafter referred to as “PERI”) respects and protects your privacy. To help you understand how PERI collects, processes and uses your personal information, please read our Privacy Policy carefully.

壹、適用範圍

I. Scope of Application

一、派利「隱私權聲明」適用於您與派利洽辦業務、參與各項活動、或透過電話、傳真或派利網站提出詢問或建議時，所涉及之個人資料蒐集、處理與利用行為。

1. Privacy Policy applies to situations where we collect, process and use your personal information in association with any business you conduct with PERI or any PERI activity you participate in, or submitting questions, suggestions and comments via our websites.

二、凡經由派利網站連結至第三方獨立管理、經營之網站，有關個人資料的保護，適用第三方或各該網站的隱私權政策，派利不負任何連帶責任。

2. PERI will not be held jointly liable for any websites which are connected to PERI website but are owned and maintained by third parties, and in such case their own Privacy Policy shall apply.

貳、個人資料之蒐集、處理及利用

II. Collecting, Processing and Using Personal Information

一、當您與派利洽辦業務或參與派利各項活動，我們將基於業務或活動的性質請您提供必要的個人資料，並在該特定目的範圍內處理及利用您的個人資料；非經您書面同意，派利不會將個人資料用於其他用途。

1. You will be required to provide your personal information as adequate and necessary when conducting business with PERI or participating in activities held by PERI. In addition, PERI will process and use your personal information only within the scope of specific purpose as you agreed upon. PERI will not use your personal information for any other purposes without your written consent.

二、如果您使用電話、傳真或派利網站與派利聯繫時，請您提供正確的電話、傳真號碼或電子信箱地址，作為回覆來詢事項之用。

2. If you submit any inquiry to PERI by telephone, fax or through websites, please provide your correct telephone, fax number or email address for reply purposes.

三、您的個人資料在處理過程中，派利將遵守相關之流程及內部作業規範，並依據資訊安全之要求，進行必要之人員控管。

3. When processing your personal information, PERI will comply with relevant internal procedures and information security requirements to adopt necessary staff control measures.

四、單純瀏覽派利網站及下載檔案之行為，派利不會蒐集任何與個人身分有關之資訊。

4. No identifiable personal information will be collected by PERI for simply browsing or downloading files from PERI websites.

參、與第三人共用個人資料

III. Sharing Personal Information with Third Party

一、派利絕不會提供、交換、出租或出售任何您的個人資料給其他個人、團體、私人企業或公務機關，但有法律依據或合約義務者，不在此限。

1. PERI will not provide, exchange, lease or sell your personal information to other persons, organizations, private corporations or public institutions, unless due to legal or contractual obligations.

二、前項但書之情形包括不限於

1. 配合司法單位合法的調查。
2. 配合主管機關依職權或職務需要之調查或使用（例如審計部或會計師查帳）。
3. 基於善意相信揭露您的個人資料為法律所必需。
4. 當您在派利網站的行為，違反派利的服務條款或可能損害或妨礙派利權益或導致任何人遭受損害時，經派利研析揭露您的個人資料是為了辨識、聯絡或採取法律行動所必要者。
5. 基於委外契約關係，派利依約履行提供個人資料之義務。

2. The “legal or contractual obligations” in the previous paragraph to share your personal information with a third party include, but are not limited to, the following circumstances:

- (1) to cooperate with legal investigation initiated by judicial authorities;
- (2) to cooperate with competent authorities in discharge of their duties to investigate or use (such as financial audit carried out by the National Audit Office of the R.O.C. or a certified public accountant);
- (3) a good-faith belief that the disclosure of your personal information is required by law;
- (4) to determine your identity, to provide contact information or to take legal actions, when necessary, if you as a website visitor violate the service terms of PERI, or are likely to jeopardize or interfere with the interests of PERI or result in damages to any person;
- (5) to fulfill contractual obligations under outsourcing contracts.

三、派利委託廠商協助蒐集、處理或利用您的個人資料時，將對委外廠商或個人善盡監督管理之責。

3. PERI will fulfill the responsibilities for supervising and managing the vendors or individuals whom PERI has engaged to collect, process or use your personal information.

肆、cookie 之運用

IV. Use of Cookies

一、基於網站內部管理之需要及提供最佳個人化服務，派利網站將在您的瀏覽器中寫入 **cookies** 並讀取記錄瀏覽者的 IP 位址、上網時間，以及在各項資訊查閱之次數，進行網站流量和網路行為調查之總量分析，派利不會利用此伺服器紀錄對「個別」瀏覽者進行分析。

1. Based on the needs of website internal management and to optimize customer services, our websites use Cookies to collect from website visitors certain data, such as IP addresses, log-in periods, and hits information for total analysis of site traffic and visitors' online behaviors. No analysis will be performed on the perspective of "individual" website visitors.

二、若您不願接受 **cookie** 的寫入，您可將使用中之瀏覽器設定為拒絕 **cookie** 的寫入，但也因此會使網站某些功能無法正常執行。

2. Website visitors may disable Cookies. Please note that certain functions of PERI websites will not be available once Cookies are disabled.

伍、伺服器紀錄

V. Server Records

當您透過瀏覽器、應用程式或其他用戶端使用派利網站時，我們的伺服器會自動記錄特定的技術性資訊。這些伺服器紀錄可能包含您的網頁要求、網際網路通訊協定位址、瀏覽器類型、瀏覽器語言、送出要求的日期和時間等資訊。此伺服器紀錄僅作為伺服器管理的參考，派利不會利用此伺服器紀錄對「個別」瀏覽者進行分析。

If you use any browser, application program or other means to visit PERI websites, our servers will automatically record specific technical information. Such server records may include your web page requests, Internet IP address, type of browser, language of browser, the date and time on which requests were sent, etc. These server records will be used as reference for server management only. PERI will not use any information in server records to perform analysis of any "individual" website visitors.

陸、隱私權聲明之修改

VI. Amendment to Privacy Policy

本隱私權聲明將適時依據法律修正、相關技術之發展及內部管理制度之調整而配合修改，以落實保障您隱私權及網路安全之初衷。當派利完成相關條款修改時，會立即將其刊登於派利網站中，並以醒目標示提醒您前往點選閱讀。

In order to achieve the goal of protecting privacy and online security, Privacy Policy may be amended from time to time in accordance with any amendments to the laws, developments of relevant technologies and/or adjustments of internal management system. Whenever our Privacy Policy is amended, PERI will immediately display a notice on our websites to provide you with the chance to review the changed terms prior to continuing to use the sites.